
REISEGRUPPEN - ANGEBOT

MENÜS
Menu

21,50€ PRO PERSON

1. ZITRONEN - SALBEI HÄHNCHEN
Marinierte Hähnchenbrust - zart gegrillt an mediterranem Gemüse und Rosmarinkartoffeln
Lemon sage chicken
Marinated chicken breast, tenderly grilled with mediterranean vegetables and rosemary potatoes

HAUSGEMACHTES TIRAMISU AN FRISCHEN FRÜCHTEN
Homemade tiramisu with fresh fruits

2. GEBACKENER BLUMENKOHL
Halber Blumenkohl aus dem Ofen - an Kartoffel-Blumenkohlpüree - gebratenem Radicchio
und Grana Padano - dazu Kräutersauce
Baked cauliflower
Half oven baked cauliflower, with potato and cauliflower puree, fried radicchio and Grana Padano, with herb sauce 

GELATO DUO
2 Kugeln Vanilleeis mit Sahne und frischen Früchten
Duo ice cream
2 scoops of vanilla ice cream with cream and fresh fruits

3. PASTA À LA RAGU / RAVIOLI SALVIA E SPINACI 
Zur Auswahl stehen leckere Pasta mit hausgemachte Bolognese oder Ravioli - gefüllt mit 
Ricotta und Spinat in Limonen-Salbei-Sauce und Kirschtomaten
Pasta stew / spinach ravioli
You can choose from delicious pasta with homemade Bolognese or ravioli filled with ricotta and  
spinach in a lime-sage sauce and cherry tomatoes

LEMON CHEESECAKE AND RASPBERRYSAUCE
Lemon cheesecake with raspberry sauce

Unser seit 20 Jahren bestehendes Restaurant ist spezialisiert in der Bewirtung von großen und kleinen Gruppen.  
Hier können Sie sich unsere beliebten Buffet-oder Menüangebote ab einer Personenanzahl von 30 ansehen und wenn es Ihnen  
zusagt, direkt buchen. Alternativ erstellen wir gerne mit Ihnen zusammen, auch für kleinere Gruppen, Ihr individuelles Angebot und 
organisieren alles nach Ihren Wünschen. Bitte sprechen Sie uns an.

Our restaurant, with 20 years of experience, specialises in catering for large and small groups.  
Here you can take a look at our popular buffet or menu offers for groups of 30 or more, and book a date directly.  
Alternatively, we would be happy to work with you to create your personalised offer, for small or large groups. and organize 
everything according to your wishes. Please contact us.
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